

Title (en)

FLUSH APPARATUS FOR A W.C. BOWL.

Title (de)

SPÜLGERÄT FÜR WC-BECKEN.

Title (fr)

APPAREIL DE CHASSE D'EAU POUR CUVETTE DE WC.

Publication

EP 0020597 A1 19810107 (DE)

Application

EP 79901568 A 19800520

Priority

DE 2849207 A 19781113

Abstract (en)

[origin: WO8000984A1] The flush apparatus is characterised by an additional interruption device by means of which only part of the water reservoir (1) flows. For this purpose, a flowing orifice (2) of the reservoir (1) is located at a partial height (H) of the maximum level (27) of water and provided in a conduit (10) connected to an interruption device (30-39) which may be actuated manually. By lifting the shutter (30) by means of the actuating rod (35), the water located above the level (H) may flow through the conduit (10). To avoid a premature return motion of the shutter (30), the actuating rod carries breaking disks (41, 42).

Abstract (fr)

L'appareil de chasse d'eau est caractérisé par un dispositif additionnel d'interruption grâce auquel seule une partie du réservoir d'eau (1) s'écoule. Dans ce but, un orifice d'écoulement (2) du réservoir (1) est situé à une hauteur partielle (H) du niveau maximal (27) de l'eau et ménage sur une conduite (10) reliée à un dispositif d'interruption (30-39) actionnable manuellement. En soulevant l'obturateur (30) au moyen de la tige d'actionnement (35), l'eau située au-dessus du niveau (H) peut s'écouler par le tuyau (10). Pour éviter un retour prémature de l'obturateur (30), la tige d'actionnement porte des disques de freinage (41, 42).

IPC 1-7

E03D 1/14; E03D 1/30

IPC 8 full level

E03D 1/14 (2006.01); **E03D 1/30** (2006.01)

CPC (source: EP)

E03D 1/145 (2013.01); **E03D 1/304** (2013.01); **E03D 2001/147** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8000984 A1 19800515; DE 2849207 A1 19800529; EP 0020597 A1 19810107

DOCDB simple family (application)

DE 7900135 W 19791110; DE 2849207 A 19781113; EP 79901568 A 19800520